
 

 

Medezeggenschapsraad basisschool De Ontdekking Jaarverslag 2021-2022. 

 

Inleiding 

Voor u ligt het jaarverslag van de medezeggenschapsraad (MR) van basisschool De Ontdekking van 

het schooljaar 2021-2022. In dit jaarverslag beschrijft de MR in hoofdlijnen waar zij zich in het 

afgelopen schooljaar mee bezig heeft gehouden. 

 

Wat doet de MR? 

Iedere school heeft verplicht een MR. Dat is vastgelegd in de wet medezeggenschap op scholen 

(WMS). De MR is een orgaan gericht op medezeggenschap; op inspraak. De MR bestaat uit een 

afvaardiging van het onderwijzend personeel en ouders. De MR overlegt met de directie van de 

school over belangrijke schoolzaken, zoals verbeteringen en vernieuwingen in het onderwijs, 

geldbesteding, veiligheid op school en de inzet en raadpleging van ouders in het onderwijs. 

De wet schrijft precies voor op welke gebieden de directie van de school de MR om advies en 

instemming moet vragen. In het geval van advies mag de MR alleen haar mening geven, instemming 

betekent dat de MR en de directie het met elkaar eens moeten zijn. De directie heeft instemming van 

de MR nodig op een aantal zaken, zoals het schoolplan, formatieplan, schoolbudget en de regels op 

het gebied van veiligheid, gezondheid en welzijn (Arbo). Naast de formele bevoegdheden van de MR 

is zij vooral een klankbord voor de directie en een kanaal voor ouders met vragen of opmerkingen. 

 

Samenstelling 

Zoals aangegeven bestaat de MR uit ouders en leerkrachten. De directie maakt geen onderdeel uit 

van de MR, maar neemt wel deel aan de vergaderingen. De MR van de Ontdekking bestaat uit 7 

deelnemers; 4 leerkrachten en 3 ouders. 

Leerkrachten: Renate Maatman, Tanja Egging, Fanny Saalmink en Lucille Timens 

Ouders: Alexander Rietbroek, Kim Scholten en Bert Staring 

 

Vergaderingen 

De MR van de Ontdekking kent in principe een vast vergaderschema, we hebben in 2021-2022 zes 

keer vergaderd. Er wordt op wisselende dagen vergaderd. De agenda heeft een aantal terugkerende 



onderwerpen, die vooral te maken hebben met actuele ontwikkelingen op school, de besluiten uit de 

GMR en de lopende meerjarige verandertrajecten. Daarnaast zijn er gedurende het schooljaar nog 

een aantal onderwerpen waarvoor de MR haar formele instemming moet geven, zoals de begroting, 

de formatie, het schoolplan, het scholingsplan, de schoolgids enz. 

Ouders worden middels de nieuwsbrief en Social Schools geïnformeerd over actuele onderwerpen 

van de MR. Hieronder worden de belangrijkste onderwerpen van 2021-2022 kort beschreven. 

 

Onderwerpen 2021-2022 

 

IKC 

Er is dit schooljaar veel overleg geweest tussen Elviera en Puck&Co. De richtdatum tot het 

daadwerkelijk starten van de IKC is door wisselende omstandigheden steeds opgeschoven. Iedere 

MR-vergadering is het ter sprake geweest via informatieverstrekking van Elviera. Het doel van IKC is 

om de samenwerking vooral op te zoeken, de stromingen en organisaties blijven gesplitst. Er wordt 

gezocht naar samenwerking in overdracht van leerlingen, afstemming in thema’s en werkgroepen en 

laten aansluiten van de methode Vreedzame School. Dit alles moet omgezet gaan worden in een 

beleidsplan. De directeurenopleiding van Elviera start (waarschijnlijk in november 2022) later dan 

gepland. Er wordt door Elviera nog gezocht naar een vorm waarbij er vanuit Puck&Co een 

coördinator komt om het managementteam te ondersteunen.  

 

Begroting 

Elviera heeft dit schooljaar enkele begrotingsgesprekken gehad met het bestuur. Vanwege de 

Vereenvoudiging Bekostiging gaan we naar een uitbetalingsstelsel met een ander betaalritme, dat 

zou een financiële tegenvaller met zich meebrengen. De regeling kwam heel plots voor iedereen. 

Dick Stam (bestuur LiemersNovum) heeft via Teams een teamvergadering van De Ontdekking 

bijgewoond en daarin onze begroting en de Vereenvoudiging Bekostiging toegelicht. Ook namens de 

oudergeleding van de MR waren er twee leden aanwezig bij dit moment.  

 

Formatieplan 2022-2023 

In het formatieplan wordt vastgelegd hoeveel klassen van elke groep in het volgend schooljaar 

worden ingericht. Daarbij is het aantal leerlingen per klas een belangrijke meter. De 

personeelsgeleding van de MR heeft instemmingsrecht m.b.t. het formatieplan. De oudergeleding 

heeft adviesrecht op dit punt. Het formatieplan 2022-2023 is besproken en goedgekeurd in de MR.  

Het leerlingenaantal per 1 oktober 2021 bedraagt 310 leerlingen (dat is meer dan op 1-10-2020). Er 

hebben veel rondleidingen plaatsgevonden en de instroom is toegenomen.  

Elviera heeft mogelijke formaties aan de MR voorgelegd waarbij duidelijk was dat de school moest 

krimpen naar 14 groepen, echter was dit al voorzien vorig schooljaar. De MR heeft een voorkeur voor 

een bepaald formatieplan uitgesproken en dit is meegenomen naar een daaropvolgende 

teamvergadering. 

 

 



Dalton 

Op 23 november is de Dalton visitatiecommissie bij de Ontdekking geweest. Er heeft deze dag ook 

een gepland gesprek plaatsgevonden met één ouder namens de MR. De school heeft van het bezoek 

van de commissie mooie dingen teruggekregen. Over vijf jaar zal er weer een bezoek van de 

commissie zijn. Er zijn voor die komende periode ontwikkelpunten opgesteld, o.a. 

eigenaarschap/kindgesprekken, variëren met coöperatieve werkvormen en portfolio’s opstellen. 

 

Corona 

 In vijf van de zes vergaderingen stond het onderwerp Corona op de agenda. Nieuwe ontwikkelingen 

volgden elkaar op. Zo is de verplichte quarantaine voor de gehele klas opgehouden en waren er dit 

schooljaar besmettingsaantallen die op- of terugliepen. In november lagen er nieuwe maatregelingen 

vanuit de PO-Raad: 

-Teamvergaderingen gaan weer fysiek plaatsvinden in afstemming met het team; 

-Contact ouders nog wel via Teams, tenzij fysiek wenselijker; 

-Sint- en Kerstviering konden wel doorgaan zoals gepland (fysiek op school) 

Helaas moesten door oplopende besmettingen in januari toch twee klassen thuisonderwijs volgen. Het was 

iedere persconferentie afwachten of er aanpassingen zouden komen in het quarantainebeleid. Online 

stond in ieder geval het onderwijs klaar en ook de ICT-er kon ieder moment bijspringen. De school blikt 

terug op een goede samenwerking met ouders op dit vlak, ouders stelden zich flexibel op. Vanuit de MR is 

er meegedacht hoe als school het beste om te kunnen gaan met de wisselende maatregelingen deze 

periode. 

 

GMR 

Via Sharepoint kunnen de MR-leden de agenda’s en de notulen van de GMR lezen en afwegen 

daaruit wat voor de MR van belang is. GMR komt standaard op onze agenda te staan als 

bespreekpunt. Graag wordt de MR van informatie voorzien en op de hoogte gehouden door de GMR, 

hierover is een mailwisseling geweest met de voorzitter van de GMR. Op 23 februari hebben twee 

MR-leden deelgenomen aan een bijeenkomst van de GMR. Doel van de bijeenkomst was: informeren 

en elkaar versterken/verbinden. Hieruit bleek dat er komende jaren gestreefd wordt naar 

clustergewijs samenkomen van MR en GMR. Daarnaast zullen er door de GMR thema-avonden 

georganiseerd worden. 


